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Ordfører/rådmann i Nes                                                                 
           Eidsvoll 
           Hurdal 
           Nannestad 
           Gjerdrum 
           Ullensaker 
Fylkesordfører/f.rådmann i Akershus 
 
REFERAT 
FRA 
STYREMØTE I ØRU DEN 17. OKTOBER  2008 I ULLENSAKER RÅDHUS. 
Til stede:  
Nes:                 Blekkerud/Adriansen 
Eidsvoll:          Teslo/Lorentzen 
Hurdal:            Bålsrud/Buraas 
Nannestad:      Arntzen/Bråthen 
Gjerdrum:        Bakke von Clemm/Christensen 
Ullensaker:      Espelund/Bruknapp 
Akershus Fk.   Mæland/Hanssen 
 
Presentasjoner: 
 

• Presentasjon v/repr fra Øvre Romerike Taxi om utfordringer i 
      drosjenæringen 
• Presentasjon v/repr fra tverrfaglig nettverk mot familievold 
• Presentasjon v/repr fra IMDi (Integrerings- og mangfoldsdirektoratet) og  

           evt Husbanken om bosetting av flyktninger og asylsøkere  
 
Presentasjonene følger som vedlegg til referatet. 
De ble tatt til orientering. 

 
Sak nr. 50/08 Referat fra siste styremøte – 12.9.08 
Vedtak: 
Referatet godkjennes. 

 
Sak nr. 51/08 Framtidig organisering og drift av det digitale samarbeidet – 
                      beslutningsgrunnlag 
Det vises til saksframstilling. 
Vedtak: 
1. Styret tar rådmannsgruppas prosjektopplegg for utredning av framtidig organisering og drift av det 

digitale samarbeidet til orientering. 
2. Kostnadene med utredningen beregnet til 0,3 mill kroner eksklusive merverdiavgift til ekstern 

bistand dekkes av budsjettet for ØRU. 
 
Sak nr. 52/08 Etablering av et ”Innovasjons- og kompetansesenter i landbruket  
                       i Akershus”  - på Hvam vg skole i Nes 
Det vises til saksframstilling. 
Vedtak: 
ØRU bidrar med prosjektmidler til etablering av et ”Innovasjons- og kompetansesenter for landbruket i 
Akershus” med kr. 75.000 i 2009 og kr 75.000 i 2010. 
 

Sak nr. 53/08 Andre aktuelle saker/orienteringer. 
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• Avfallsrådet i Akershus –v/Oddmar Blekkerud 
Konklusjon: 
Saken følges opp av rådmannsgruppa 

• Klima og energiplanlegging i kommunene – samarbeid med 
fylkeskommunen 
Konklusjon: 
Saken følges opp av rådmannsgruppa 

 
 
Neste styremøte er berammet til fredag 28. nov. 2008 kl 0900 NB ! (senere 
endret til 12. desember) 
 
 


